
Goedemiddag,  
 
Ik woon aan de Oostersteeg 11 te Medemblik en heb uitvoerig contact gehad met de gemeente 
aangaande het parkeer probleem aan de Oostersteeg.  
 
Men parkeert hier in de straat waarmee continuerend de straat wordt geblokkeerd voor toegang. 
Ook voor calamiteiten diensten.  
 
Dit is ook erkend door de BOAs die vorig jaar (ik ben hier vanaf vorig jaar juli al mee bezig met 
gemeente) en de calamiteiten diensten hebben de risico’s ook erkend. 
 
Vanaf 26 augugustus jl. is er een parkeerverbod ingegaan in de straat, waartegen geen bezwaar is 
ingediend.  
 
Deze is alleen nog steeds niet ten uitvoer gebracht. Geen borden en geen handhaving.  
 
Ergo; men parkeert hier vanuit alle omringende straten nog steeds.  
 
Wanneer wordt dit nu ten uitvoer gebracht? En neemt u ook volledige verantwoordelijkheid als 
calamiteiten diensten de straat niet in kunnen?  
 
Tevens heb ik een woning aangekocht mét eigen parkeer plaatsen. Maar sta ik dus continu vast; ik 
kom dan straat niet in of uit. Dit is derving in woongenot en bestemming van de woning. Daartoe zal 
ik nu mijn advocaat inschakelen tot een claim tot schade woonderving.  
 
Het kan niet zo zijn dat ik, en nog enkele andere koopwoningen met parkeerplek, niet bij hun 
woningen kunnen komen en geen calamiteiten diensten bij woning kunnen laten komen in geval van 
nood, omdat u als gemeente eea toelaatbaar blijft vinden.  
 
Komende weken vinden festiviteiten plaats waarbij tent geplaatst wordt óp enige grote 
parkeerterrein in buurt. Dan wordt het hier helemaal drama in de straten.  
 
Het parkeerprobleem in binnenstad zóu opgelost kunnen worden door vergunningen in te voeren. Er 
zijn huishoudens met 2 of 3 auto’s en een werkbus. Caravans en campers staan langdurig plekken 
bezet te houden. Dito voor aanhangwagens.  
 
En met plannen nieuwe extra woningen zouden er nog méér parkeerplekken bij moeten komen (niet 
zelfde aantal). 
 
Er is dus alleen mede gedeeld dát er vanaf 26-8-21 een verbod hier geldt, maar wordt geen 
opvolging of verdere communicatie aan gewijd. Noch wordt de kern van het probleem aangepakt. 
 
Ik leg dit nu als formele klacht bij de Raad en wacht (re) actie af. Ook wil ik dit in vergadering 
bespreken / toelichten. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
Bekend bij de griffie  

 


